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Komisia pre vzdelávanie, mládež a šport Mestského zastupiteľstva v Malackách 
Radlinského 2751/1, 901 01 Malacky 

 
 
 

Zápisnica  
zo zasadnutia komisie 

 
 
Dátum: 8. 4. 2014 
Miesto a čas konania: ŠH Malina, 17,00 – 19,00 h 
Prítomní členovia komisie: RNDr. Tedla - predseda, Mgr. Pašteka – podpredseda,  
p. Salajová, Ing. Andil, PaedDr. Filip, Mgr. Habová, Ing. Špelicová  
Ospravedlnení členovia komisie: Ing. Rusňák, PaedDr. Pagáčová 
Hostia: Mgr. Jurkovič, Mgr. Kunák (MsP), V. Mihočko (AD HOC) 
Tajomníčka komisie: Mgr. Hrnková 
 
Program: (Hlasovanie:    za: 7 proti: 0         zdržali sa: 0        nehlasovali: 0) 

1. Otvorenie 
2.   Materiály k MsZ:  
   a) Správa o činnosti MsP a bezpečnostnej situácii v meste – Z 28/2014 (Mgr. Jurkovič) 
   b) Návrh VZN o návštevnom poriadku Zámockého parku v Malackách – Z 15/2014 
   c)  Návrh VZN o úhradách za sociálne služby poskytované mestom Malacky – Z 16/2014 
   d)  Návrh na schválenie dotácií pre športové kluby na rok 2014 – Z 27/2014 
3.   Zhodnotenie akcie „Najlepší športovci a športové kolektívy za rok 2013“ 
4.   Stav koncepcie rozvoja školstva 
5.   Rôzne (Ing. Spusta, p. Mihočko) 
6. Záver 

  
K bodu 1: 
     Zasadnutie komisie otvoril RNDr. Tedla. 
 
K bodu 2a: 
      Na pozvanie predsedu komisie prišiel správu o činnosti MsP predstaviť náčelník Mgr. 
Jurkovič, s ktorým prišiel i preventista MsP Mgr. Kunák. Vzhľadom na zameranie komisie 
boli témou diskusie najmä preventívne aktivity mestskej polície. Tie sú realizované na 
všetkých malackých školách, bez ohľadu na zriaďovateľa. Preventívne pôsobenie polície má 
v školách pozitívny ohlas a veľký význam. Komisia sa zvlášť venovala zabezpečeniu 
objektov škôl a ich okolia kamerovým systémom.  
Uznesenie č. 8/2014 (k materiálu  Z 28/2014): 
Komisia zobrala na vedomie správu náčelníka a zástupcu Mestskej polície. 
Hlasovanie:  za: 7  proti: 0  zdržali sa: 0  nehlasovali: 0 
 
K bodu 2b: 
Uznesenie č. 9/2014 (k materiálu  Z 15/2014): 
Komisia zobrala na vedomie návrh VZN o návštevnom poriadku Zámockého parku 
v Malackách a odporúča schváliť ho. 
Hlasovanie:  za: 7  proti: 0  zdržali sa: 0  nehlasovali: 0 
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K bodu 2c: 
     Komisia sa oboznámila s návrhom VZN a diskutovala o výške úhrady za stravu zo strany 
mesta alebo klientov Mestského centra sociálnych služieb v Malackách. Uznesením sa 
k návrhu nevyjadrila. 
 
K bodu 2d: 
     Komisia diskutovala o spôsobe prideľovania dotácií športovým klubom. Členovia sa 
zhodli na tom, že prax ukázala potrebu prepracovať a konkretizovať VZN o dotačnej 
a grantovej politike mesta. 
Uznesenie č. 10/2014 (k materiálu  Z 27/2014): 
Komisia odporúča schváliť predložený návrh na schválenie dotácií pre športové kluby 
na rok 2014. 
Hlasovanie:  za: 7  proti: 0  zdržali sa: 0  nehlasovali: 0 
 
K bodu 3:  
     Predseda komisie poďakoval členom, ktorí sa aktívne zúčastnili na organizovaní akcie 
vyhlasovania najlepších športovcov mesta za rok 2013. Komisiu oboznámil s incidentom, 
ktorý sa odohral na recepcii po skončení vyhlasovania. Ocenený športovec z kategórie mládež 
boxer Jaroslav Hanúsek z BC RTJ demonštratívne znehodnotil trofej a a nevhodne sa na 
recepcii správal priamo pred oficiálnymi hosťami akcie. Komisia odporúča BC RTJ, aby 
vyzval J. Hanúska na písomné ospravedlnenie sa komisii pre vzdelávanie, mládež a šport a  
Dr. Zdenkovi Krížovi zo Slovenského olympijského výboru, ktorý bol priamym svedkom 
Hanúskovej reakcie.  
Uznesenie č. 11/2014: 
Komisia na základe nevhodného správania Jaroslava Hanúska na akcii vyhlasovania 
najlepších športovcov mesta odoberá ocenenie najlepšieho športovca mesta za rok 2013 
v kategórii mládež Jaroslavovi Hanúskovi. 
Hlasovanie:  za: 7  proti: 0  zdržali sa: 0  nehlasovali: 0 
 
K bodu 4: 
     Na koncepcii rozvoja školstva sa priebežne pracuje, predpokladaný termín predloženia 
finálnej verzie je september 2014, na mestskom zastupiteľstve. 
 
K bodu 5: 
     Záujem zúčastniť sa na komisii v bode rôzne s otázkou kapacity materskej školy prejavil 
poslanec MsZ Ing. Spusta, ktorý bol na komisiu pozvaný, avšak neprišiel. 
     Riaditeľ príspevkovej organizácie mesta AD HOC p. Mihočko mal záujem vystúpiť 
s problematikou obstarania technologického zariadenia na filtráciu bazénovej vody na letnom 
kúpalisku. Komisii predstavil súčasný stav a požiadal o podporu zámeru. Členovia komisie sa 
zaujímali o podrobnosti a podporili obstaranie zariadenia na filtráciu vody. 
Uznesenie č. 12/2014: 
Komisia odporúča MsÚ uvoľniť finančné prostriedky z rezervného fondu rozpočtu 
mesta za účelom poskytnutia kapitálového transferu pre p.o.m. AD HOC Malacky na 
obstaranie technologického zariadenia na filtráciu bazénovej vody na Letnom kúpalisku 
v Malackách v zmysle cenovej ponuky. 
Hlasovanie:  za: 7  proti: 0  zdržali sa: 0  nehlasovali: 0 
 
     Mgr. Pašteka informoval členov komisie, ktorí sa nezúčastnili na zasadnutí organizačného 
výboru Behu oslobodenia, že akcia sa bude konať 8. mája, uviedol niektoré podrobnosti 
k organizácii a požiadal členov komisie o spoluprácu.  
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     PaedDr. Filip komisii predstavil projekt, ktorému sa intenzívne venuje  a ktorý úzko súvisí 
so zameraním komisie. Je to projekt Buď in line, súťaž v jazde na kolieskových korčuliach. 
Cieľovou skupinou by mali byť deti a mládež vo veku 6 – 19 rokov, termín konania 
predbežne máj 2014. Členovia komisie ocenili tento projekt a vyjadrili mu podporu. 
Uznesenie č. 13/2014: 
Komisia berie na vedomie informáciu PaedDr. Filipa o plánovanej akcii Buď in line, 
navrhuje zaradiť akciu medzi akcie komisie, vrátane vyhodnocovania najaktívnejšej 
školy v oblasti športu a finančne ju podporiť z rezervy komisie a rozpočtu na akcie 
organizované komisiou  sumou 200 €. 
Hlasovanie:  za: 7  proti: 0  zdržali sa: 0  nehlasovali: 0 
 
     Komisia sa venovala podnetu Mgr. Šustera, riaditeľa ZŠ Štúrova, ktorý navrhoval do 
súťaže o  najaktívnejšiu malackú školu v oblasti športu zaradiť i iné športové súťaže. Členovia 
komisie sa zhodli, že je správne, keď komisia, ktorá súťaž vyhlasuje a vyhodnocuje, medzi 
bodované aktivity zaraďuje tie, ktoré sama organizuje. Princíp vyhodnocovania nebude 
zmenený. 
 
K bodu 6:  
Zasadnutie komisie ukončil RNDr. Tedla. 
 
 
 
 
 
Príloha: prezenčná listina      RNDr. Pavol Tedla 
Zapísala: Mgr. Alexandra Hrnková        predseda komisie 
V Malackách 9. 4. 2014         


